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PROTOKÓŁ NR IV/24 

z obrad IV zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 29 sierpnia 2024 roku, 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo (budynek 6A) pod przewodnictwem Pani Moniki 

Stefańskiej – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 15 

 Radnych obecnych na Sesji – 15 

 Sesję rozpoczęto o godz. 13.00 

 Sesję zakończono o godz.16.23 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji RM: 

1. Bobrowska Katarzyna 

2. Boć Edward 

3. Ginka Barbara 

4. Godlewska Ewa 

5. Gutowski Krzysztof 

6. Kalinowska Anna Marzenna 

7. Kowzon Wojciech Karol 

8. Łynka Małgorzata 

9. Niewiarowski Andrzej  

10. Rogowska Marzena  

11. Siejda Tomasz 

12. Stefańska Monika 

13. Szymkiewicz Mariusz 

14. Świderska Katarzyna 

15. Wielgat Mariusz 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 2                 

do protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie IV Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej oraz informacje na temat realizacji 

uchwał. 

4. Informacja o sytuacji finansowej i potrzebach spółek miasta (PEC, PUK, TBS). 

5. Informacja na temat stanu eksploatacji i potrzeb rozwojowych infrastruktury wodociągowej 

i sanitarnej miasta. 

6. Informacja na temat utrzymania czystości i porządku w mieście oraz ocena stanu estetycznego 

miasta za I i II kwartał 2024 roku. 

7. Informacja na temat prac pielęgnacyjnych i modernizacyjnych w parkach miejskich, 

ze szczególnym uwzględnieniem „Parku Solidarności” za I i II kwartał 2024 roku. 

8. Informacja o przebiegu imprezy „Dni Grajewa 2024”. 

9. Informacja na temat przygotowania jednostek oświatowych do nowego roku szkolnego 

2024/2025, w tym sprawozdanie z remontów i modernizacji przeprowadzonych w okresie 

wakacji w placówkach oświatowych, świetlicach itp. 
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10. Informacja na temat wykonania budżetu miasta za I półrocze 2024 roku. 

11. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miasta za I półrocze 2024 roku. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia stanowiska dotyczącego budowy kolizyjnych przejazdów kolejowych na terenie 

miasta Grajewo; 

b) sposobu załatwienia skargi wniesionej na czynności Burmistrza Miasta Grajewo; 

c) nadania nazwy ulicy położonej w Grajewie; 

d) zmiany części nazwy ulicy Franciszka Stefczyka położonej w Grajewie; 

e) ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej; 

f) przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta Grajewo; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem jest miasto Grajewo oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków; 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty; 

i) delegowania przedstawicieli Rady Miasta Grajewo do Komisji konkursowej rozpatrującej 

wnioski o przyznanie dotacji klubom sportowym w Grajewie; 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu 

działania i składów osobowych; 

k) zwolnienia z podatku od nieruchomości nowych inwestycji realizowanych na terenie miasta 

Grajewo w ramach pomocy de minimis; 

l) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2024 rok; 

m) udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu w formie 

dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu napędu ortopedycznego oraz 

aparatu Ilizarowa do Bloku Operacyjnego Szpitala Ogólnego w Grajewie; 

n) udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu w formie 

dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pn.: Wymiana 

poszycia dachowego części zabytkowej istniejącego od XVII wieku, Zespołu 

Poklasztornego (prawego skrzydła), w którym obecnie znajduje się siedziba Zakładu 

Opiekuńczo – Leczniczego; 

o) udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu w formie 

dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadania bieżącego - Organizacja Dożynek 

Powiatowych w 2024 roku; 

p) wyrażenia zgody na powołanie Młodzieżowej Rady Miasta Grajewo oraz nadania jej 

Statutu. 

13. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

14. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 

15. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Miasta Grajewo. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie IV Sesji Rady Miasta. 

 

ad 1 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia IV zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: „Otwieram IV 

zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Po sprawdzeniu kworum stwierdziła, że na 15 radnych 

obecnego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 13 radnych, co stanowi kworum 

i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał. 

ad 2 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad IV zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi załącznik nr 3 

do protokołu.  Wobec braku wniosków i uwag przeszła do jego realizacji w przedstawionym 

brzmieniu. 
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ad 3 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad, zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji Państwa Radnych są 

informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas II Sesji 

Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /informacje stanowią załącznik nr 4 

do protokołu/. 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta oraz 

z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania miasta 

Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń Burmistrza jako 

organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady Miasta, tj. od dnia 

26 czerwca 2024 roku do dzisiaj /sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku pytań, po sprawdzeniu kworum (w sali obrad znajdowało się 15 radnych), zwróciła się 

do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz 

informacji z realizacji uchwał podjętych na II Sesji Rady Miasta – w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 26 czerwca 2024 roku do dzisiaj oraz informacje z realizacji uchwał podjętych 

na II Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

ad 4 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji o sytuacji 

finansowej i potrzebach spółek miasta (PEC, PUK, TBS) /załączniki nr 7 – 9 do protokołu/.  

Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii na temat przedmiotowych informacji. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe informacje (w kolejności: PEC, PUK, TBS) /opinia Komisji stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji o sytuacji 

finansowej i potrzebach PEC Sp. z o. o. w Grajewie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła informację o sytuacji finansowej i potrzebach 

PEC Sp. z o. o. w Grajewie. 

Głosowanie: 6 głosów za, 0 przeciw, 9 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Następnie zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji o sytuacji finansowej i potrzebach PUK 

Sp. z o. o. w Grajewie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację o sytuacji finansowej 

i potrzebach PUK Sp. z o. o. w Grajewie. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Następnie zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji o sytuacji finansowej i potrzebach TBS 

Sp. z o. o. w Grajewie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła informację o sytuacji finansowej 

i potrzebach TBS Sp. z o. o. w Grajewie. 

Głosowanie: 8 głosów za, 0 przeciw, 7 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

ad 5 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat stanu 

eksploatacji i potrzeb rozwojowych infrastruktury wodociągowej i sanitarnej miasta /załącznik 

nr 14 do protokołu/. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych 

Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii wypracowanej w tej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat stanu 

eksploatacji i potrzeb rozwojowych infrastruktury wodociągowej i sanitarnej miasta. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

ad 6 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

utrzymania czystości i porządku w mieście oraz ocena stanu estetycznego miasta za I i II kwartał 

2024 roku /załącznik nr 16 do protokołu/. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii wypracowanej w tej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła informację na temat utrzymania czystości 

i porządku w mieście oraz ocena stanu estetycznego miasta za I i II kwartał 2024 roku. 

Głosowanie: 14 głosów za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

ad 7 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat prac 

pielęgnacyjnych i modernizacyjnych w parkach miejskich, ze szczególnym uwzględnieniem „Parku 

Solidarności” za I i II kwartał 2024 roku /załącznik nr 18 do protokołu/. Zwróciła się z prośbą 

do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

wypracowanej w tej sprawie. 
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Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła informację na temat prac pielęgnacyjnych 

i modernizacyjnych w parkach miejskich, ze szczególnym uwzględnieniem „Parku 

Solidarności” za I i II kwartał 2024 roku. 

Głosowanie: 14 głosów za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

ad 8 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji o przebiegu 

imprezy „Dni Grajewa 2024” /załącznik nr 20 do protokołu/. Zwróciła się z prośbą 

do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

wypracowanej w tej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła informację o przebiegu imprezy „Dni Grajewa 

2024”. 

Głosowanie: 13 głosów za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

ad 9 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

przygotowania jednostek oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025, w tym sprawozdanie 

z remontów i modernizacji przeprowadzonych w okresie wakacji w placówkach oświatowych, 

świetlicach itp. /załączniki nr 22 – 30 do protokołu/. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii wypracowanej w tej 

sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe informacje /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informacje na temat 

przygotowania jednostek oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025, w tym 

sprawozdanie z remontów i modernizacji przeprowadzonych w okresie wakacji w placówkach 

oświatowych, świetlicach itp. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
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ad 10 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

wykonania budżetu miasta za I półrocze 2024 roku /załącznik nr 32 do protokołu/. Zwróciła się 

z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie 

opinii wypracowanej w tej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informacje na temat wykonania 

budżetu miasta za I półrocze 2024 roku. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

ad 11 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego sprawozdania z prac Komisji 

Rady Miasta za I półrocze 2024 roku /załącznik nr 34 do protokołu/. Zwróciła się z prośbą 

do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

wypracowanej w tej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe sprawozdanie /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z prac Komisji 

Rady Miasta za I półrocze 2024 roku. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

Po głosowaniu ogłosiła 20 minut przerwy. Po przerwie wznowiła obrady i sprawdziła kworum – 

w sali obrad znajdowało się 15 radnych. 

ad 12 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Dokonała otwarcia punktu 12. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

Poinformowała, że na prośbę Burmistrza podpunkt a) tego punktu rozpatrywany będzie na końcu. 

Wobec braku sprzeciwu ze strony radnych, przeszła do realizacji punktu 12b. 

ad 12b 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie sposobu załatwienia skargi 

wniesionej na czynności Burmistrza Miasta Grajewo /skarga wraz z pozostałymi dokumentami 

stanowi załączniki nr 36 – 40 do protokołu/. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 r. pozytywnie 
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zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/30/24 w sprawie 

sposobu załatwienia skargi wniesionej na czynności Burmistrza Miasta Grajewo. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 41 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 42 do protokołu. 

ad 12c 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

w Grajewie. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/31/24 w sprawie 

nadania nazwy ulicy położonej w Grajewie. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 43 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 44 do protokołu. 

ad 12d 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmiany części nazwy ulicy 

Franciszka Stefczyka położonej w Grajewie. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/32/24 w sprawie 

zmiany części nazwy ulicy Franciszka Stefczyka położonej w Grajewie. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 45 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 46 do protokołu. 

ad 12e 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty 
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adiacenckiej. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/33/24 w sprawie 

ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 47 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 48 do protokołu. 

ad 12f 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego miasta Grajewo. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/34/24 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta Grajewo. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 49 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 50 do protokołu. 

ad 12g 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest miasto Grajewo oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/35/24 zmieniającą 

uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest 

miasto Grajewo oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
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Uchwała stanowi załącznik nr 51 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 52 do protokołu. 

ad 12h 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej 

opłaty. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady 

Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/36/24 zmieniającą 

uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 53 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 54 do protokołu. 

ad 12i 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie delegowania przedstawicieli Rady 

Miasta Grajewo do Komisji konkursowej rozpatrującej wnioski o przyznanie dotacji klubom 

sportowym w Grajewie. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych 

Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały ze wskazaniem Pani Katarzyny Bobrowskiej oraz Pana 

Mariusza Szymkiewicza do prac w komisji, o której mowa w projekcie uchwały /opinia Komisji 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/37/24 w sprawie 

delegowania przedstawicieli Rady Miasta Grajewo do Komisji konkursowej rozpatrującej 

wnioski o przyznanie dotacji klubom sportowym w Grajewie. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 55 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 56 do protokołu. 

ad 12j 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania i składów osobowych. Zwróciła się z prośbą 

do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w przedmiotowej sprawie. 
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Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/38/24 zmieniającą 

uchwałę w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania i 

składów osobowych. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 57 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 58 do protokołu. 

ad 12k 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku 

od nieruchomości nowych inwestycji realizowanych na terenie miasta Grajewo w ramach pomocy 

de minimis. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/39/24 w sprawie 

zwolnienia z podatku od nieruchomości nowych inwestycji realizowanych na terenie miasta 

Grajewo w ramach pomocy de minimis. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 59 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 60 do protokołu. 

ad 12l 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2024 rok. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/40/24 w sprawie 

zmian w budżecie miasta Grajewo na 2024 rok. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 61 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 
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nr 62 do protokołu. 

ad 12m 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez 

Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem 

na dofinansowanie zakupu napędu ortopedycznego oraz aparatu Ilizarowa do Bloku Operacyjnego 

Szpitala Ogólnego w Grajewie. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 

do protokołu/. 

Pani Małgorzata Zdanewicz – Główny księgowy Szpitala Ogólnego w Grajewie 

Powiedziała, że zakup tego sprzętu jest dla Szpitala niezwykle ważny, ponieważ blok operacyjny 

stanowi ważną jednostkę organizacyjną. Powiedziała też o ilości zabiegów operacyjnych 

wykonywanych w grajewskim szpitalu – w 2022 roku łącznie 2029 zabiegów, w roku 2023 około 

2100, natomiast w I półroczu 2024 roku wykonano 1009. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/41/24 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu w formie 

dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu napędu ortopedycznego oraz 

aparatu Ilizarowa do Bloku Operacyjnego Szpitala Ogólnego w Grajewie. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 63 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 64 do protokołu. 

ad 12n 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez 

Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację 

zadania inwestycyjnego pn.: Wymiana poszycia dachowego części zabytkowej istniejącego od XVII 

wieku, Zespołu Poklasztornego (prawego skrzydła), w którym obecnie znajduje się siedziba Zakładu 

Opiekuńczo – Leczniczego. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/42/24 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu w formie 

dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pn.: Wymiana 

poszycia dachowego części zabytkowej istniejącego od XVII wieku, Zespołu Poklasztornego 

(prawego skrzydła), w którym obecnie znajduje się siedziba Zakładu Opiekuńczo – 

Leczniczego. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
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Uchwała stanowi załącznik nr 65 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 66 do protokołu. 

ad 12o 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez 

Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację 

zadania bieżącego - Organizacja Dożynek Powiatowych w 2024 roku. Zwróciła się z prośbą 

do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji, po sprawdzeniu kworum (w sali obrad znajdowało się 14 

radnych), zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/43/24 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu w formie 

dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadania bieżącego - Organizacja Dożynek 

Powiatowych w 2024 roku. 

Głosowanie: 14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 67 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 68 do protokołu. 

ad 12p 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powołanie 

Młodzieżowej Rady Miasta Grajewo oraz nadania jej Statutu. Zwróciła się z prośbą 

do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 

do protokołu/. 

Pan Ryszard Wolwark – Sekretarz Miasta 

Poinformował, że Burmistrz Miasta wprowadza autopoprawkę do przedmiotowego projektu uchwały 

polegającą na zmianie brzmienia §4 ust. 4 i dodaniu §4 ust. 5 w załączniku do Statutu Młodzieżowej 

Rady Miasta Grajewo w sposób następujący: 

„§4. 4. Rada liczy 12 radnych. W przypadku nieobsadzenia wszystkich mandatów Rada działa 

w niepełnym składzie przez okres kadencji, z zastrzeżeniem ust. 5. 

5. W przypadku nieobsadzenia połowy mandatów Rada nie funkcjonuje, a kolejne wybory 

przeprowadza się nie wcześniej niż po upływie 4 miesięcy.” 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/44/24 w sprawie 

wyrażenia zgody na powołanie Młodzieżowej Rady Miasta Grajewo oraz nadania jej Statutu 

– z wprowadzoną autopoprawką Burmistrza. 

Głosowanie: 14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
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Uchwała stanowi załącznik nr 69 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 70 do protokołu. 

ad 12a 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego 

budowy kolizyjnych przejazdów kolejowych na terenie miasta Grajewo. Zwróciła się z prośbą 

do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2024 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 

do protokołu/. 

Pan Wojciech Grochowski – Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego 

Przedstawił swój stan wiedzy oraz swoje przemyślenia na temat rozwiązań kolejowych w Grajewie 

w ramach budowy linii kolejowej „Rail Baltica”. Zasugerował, by Rada Miasta przemyślała 

zasadność podejmowania dzisiaj swojego stanowiska. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Zapytał, czy tańszym rozwiązaniem od tunelu kolejowego nie byłby tunel drogowy i jaka byłaby 

długość takiego tunelu kolejowego. 

Pan Wojciech Grochowski – Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego 

Powiedział, że znalezienie środków w Podlaskim Zarządzie Dróg Wojewódzkich na tunel drogowy 

nie będzie możliwe. Gdyby był budowany tunel kolejowy, to finansowanie byłoby po stronie PKP 

PLK ze środków Unii Europejskiej. Długość takiego tunelu to około 20 km. 

Pan Maciej Bednarko – Burmistrz Miasta 

Powiedział, ze szacunkowa kwota budowy tunelu kolejowego w kwocie około 170 mln zł padła 

w tracie jego spotkania z dyrektorem projektu. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Zapytał, jak wygląda sytuacja w Mońkach i Prostkach. 

Pan Wojciech Grochowski – Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego 

Powiedział, że nie ma wiedzy na ten temat. 

Pani Katarzyna Świderska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Powiedziała, że w związku z tym, że decyzja środowiskowa ma być podpisana 15 września, nie mamy 

już czasu, by zaangażować czynnik społeczny w jakiekolwiek protesty. 

Pan Wojciech Grochowski – Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego 

Powiedział, że decyzja środowiskowa nie zamyka jeszcze drogi. Dodał, że nie wie czy decyzja 

środowiskowa będzie podpisana 15 września, a w swojej wypowiedzi mówił, że prawdopodobnie tak 

będzie. Dodał, że cała społeczność grajewska (władza itd.) powinna mówić jednym głosem w tej 

sprawie, gdyż wielogłos naszej społeczności PKP PLK wykorzystuje na korzyść swoich rozwiązań. 

Pan Krzysztof Waszkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta 

Powiedział, że nie widzi dużych szans na jakiekolwiek zmiany w projekcie budowy „Rail Baltica”, 

bo w przypadku rozwiązań, o której mówił Pan Wiceprzewodniczący, grajewski dworzec musiałby 

być w Prostkach. Dodał, że częściowo zgadza się z poglądami przedmówcy, a w części nie, natomiast 

chodzi o to, by wspólnie działać na rzecz poprawy tego co jest. W jego opinii przekazanie dworca 

kolejowego w Grajewie dla PKP było działaniem korzystnym dla miasta, w związku tym, 

że na remont tego obiektu potrzebne są miliony zł. Problemem jest to, że PKP przejęło dworzec zbyt 

późno, by go włączyć do inwestycji „Rail Baltica”. Dodał, że błędem poprzedniego burmistrza było 

to, że kilka lat temu nie uspołecznił tego problemu, a temat inwestycji omawiany był w wąskich 

gronach. Obecny Burmistrz, po zebraniu informacji, poinformował opinię publiczną o tym, 

jak wygląda sprawa. Musimy się zastanowić, co możemy zrobić w kierunku bezkolizyjności linii 

kolejowej z drogami. Dodał, że podczas spotkania online 1 sierpnia dyrektor projektu powiedział, że 

inwestor nie oczekuje do miasta żadnych uzgodnień, inwestor jedynie informuje miasto, jak będzie 

wyglądała inwestycja. 
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Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/45/24 w sprawie 

przyjęcia stanowiska dotyczącego budowy kolizyjnych przejazdów kolejowych na terenie 

miasta Grajewo. 

Głosowanie: 14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 71 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 72 do protokołu. 

ad 13 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski – poinformowała 

o interpelacjach i  wnioskach, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym oraz odpowiedziach na nie 

/wykaz stanowi załącznik nr 73 do protokołu/. Wobec braku pytań, uznała ten punkt porządku 

obrad za zrealizowany. 

ad 14 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 

z działalności w okresie międzysesyjnym w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii przedstawionego 

sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń poddała sprawozdanie pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 74 do protokołu. 

ad 15 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z III zwyczajnej Sesji Rady Miasta, 

który był wyłożony w Biurze Rady Miasta, udostępniony wraz z materiałami na sesję, a obecnie 

znajduje się w sali obrad. Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi 

lub zgłosić wnioski do treści protokołu. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego 

przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr III/24 z obrad III 

zwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 26 czerwca 2024 roku – bez wprowadzania zmian w jego 

treści. 

Głosowanie: 14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 75 do protokołu. 

ad 16 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Otworzyła realizację punktu: „Sprawy różne”. Poinformowała, że do Rady Miasta wpłynęło pismo 

Minister Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej w sprawie czterech programów rządowych /załącznik 
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nr 76 do protokołu/. Poinformowała o nadchodzących we wrześniu uroczystościach i wydarzeniach. 

 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrało również dwoje mieszkańców Grajewa, którzy 

przedstawili swoje problemy. Burmistrz Miasta zapewnił, że zajmie się tymi problemami na roboczo. 

 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji, uznała ten punkt porządku za zrealizowany. 

ad 17 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 16.23 zamknęła IV Sesję Rady Miasta Grajewo, 

wypowiadając następujące słowa: „Zamykam IV zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokolant 

 

 

Karol Rutkowski 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 Monika Stefańska 

 

 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/290/rada-miasta-grajewo.htm 

 

 

 

 

 

 


